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Město Ústí nad Orlicí 

 
Kontrolní výbor 

Zastupitelstva města Ústí nad Orlicí 
 

ZÁPIS 
z 2. zasedání ze dne 31. 5. 2023 

 
č.j.: MUUO/45360/2023/OPŽ/nov 

č. spisu: 3914/2023 
počet listů: 2 

počet příloh/listů příloh: 0/0  
 

Přítomni: 
Pavel Voleský, Ing. Václav Pospíšil, Martin Dudla, Martina Morávková, 
Ing. Josef Kopecký, David Šítek 

Omluveni: JUDr. Zdeněk Ešpandr 

Hosté: Bc. Milan Kalous – velitel Městské policie Ústí nad Orlicí 

Zapisovatel: Mgr. Marian Rada, Bc. Zdeňka Nováková 

Místo a čas jednání: 
Městský úřad Ústí nad Orlicí, Mírové náměstí 7, zasedací místnost, 16:00 
hodin 

Program jednání: 
1. Informace velitele Městské policie Ústí nad Orlicí 
2. Kontrola poskytnutých účelových finančních neinvestičních 

individuálních dotací z rozpočtu města Ústí nad Orlicí na energie 

 

1. Informace velitele městské policie o dodržování nočního klidu, 

pořádku a bezpečnosti ve městě 

Předseda kontrolního výboru přivítal přítomné členy na druhém zasedání výboru ve volebním období 
2022 až 2026 a vyzval velitele Městské policie Ústí nad Orlicí, Bc. Milana Kalouse k podání informací o 
činnosti městské policie a dodržování pořádku a bezpečnosti ve městě. 
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Bc. Milan Kalous uvedl: 
 
Městská policie Ústí nad Orlicí působí v katastru města a jeho místních částech a na základě 
veřejnoprávní smlouvy plní funkci technické podpory kamerového systému v obci Libchavy. 
V současné době je na městské polici zaměstnáno 17 strážníků a jeden asistent prevence kriminality. 
Městská policie pracuje v nepřetržitém provozu v minimálním počtu tří strážníků na směnu. Každý 
strážník má přidělený svůj rajón a tomu se primárně věnuje. Dále strážníci plní veškeré aktuální úkoly. 
Městská policie spolupracuje úzce se státní policií. 
 
Byl diskutován počet kamer ve městě, všechny kamery jsou zřízeny městskou policií. Dále se členové 
KV dotazovali na umisťování stacionárního radaru k měření rychlosti projíždějících vozidel.  
 
Dotaz směřoval také na odstraňování vraků ve městě. Vrak ve městě není žádný. Problém je jen 
s vozidly, které mají značky, s propadlou technickou kontrolou, ale i tam se daří vozidla ve většině 
případů odstraňovat kontaktováním majitele.  
 
Problém s parkováním ve městě, auta stojí v obou směrech, podle velitele policie jde o problém všech 
měst, parkovacích míst je nedostatek. 
 
Následovaly dotazy členů KV na problematické lokality ve městě. Dle sdělení velitele již žádné nejsou. 
Počet osob bez domova ve městě také klesá a v současné době nejsou evidována žádná protiprávní 
jednání z jejich strany. 
 
Dalším diskutovaným problémem bylo parkování v místě, kde jsou parkovací zóny a nejsou tam 
automaty. V tomto případě je potřeba zavolat městské policii a oznámit parkování v této zóně bez 
příslušné parkovací karty (např. v případě nutnosti různých oprav). 
 

2. Kontrola poskytnutých účelových finančních neinvestičních 

individuálních dotací z rozpočtu města Ústí nad Orlicí na energie 

Předseda přednesl členům KV návrh na provedení kontroly poskytnutých účelových finančních 
neinvestičních individuálních dotací z rozpočtu města Ústí nad Orlicí na energie, které byly schváleny 
zastupitelstvem města dne 12.12.2022.  

 

Usnesení kontrolního výboru č. 2/2023: 

Kontrolní výbor doporučuje Zastupitelstvu města Ústí nad Orlicí, aby mu uložilo provedení kontroly 
poskytnutých účelových finančních neinvestičních individuálních dotací z rozpočtu města Ústí nad 
Orlicí na energie, které byly schváleny zastupitelstvem města dne 12.12.2022. 

 

Hlasování:  

Pro: 5 Pavel Voleský, Ing. Václav Pospíšil, Martina Morávková, Ing. Josef Kopecký, 
David Šítek,  

Proti: 0  

Zdržel se: 1 Martin Dudla 

Chyběl: 1 JUDr. Zdeněk Ešpandr 
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Termín příštího jednání:  
Dne 26. 6 2023 v 16:00 hodin. 
 
 
Přílohy zápisu: 

 
 
 

Zapsal: 
Mgr. Marian Rada, 
Bc. Zdeňka Nováková 

zapisovatelé 31.5.2023 v. r.  

Ověřil: Pavel Voleský 
předseda 
kontrolního výboru 

31.5.2023 v. r. 

 


